
嶺 南 會 所 

LINGNAN CLUB 
香港德輔道中廿五號安樂園大廈十二、十三樓 
12/F, 13/F, On Lok Yuen Building 
25 Des Voeux Road, Central, Hong Kong 
網址：www.lingnanclub.com.hk 
電郵：info@lingnanclub.com.hk 

TEL: 2522 3339 
    2523 9960 
FAX: 2522 4007 

 

嶺南會所 
《會員資料更新表格》 

 

為確保與各位會員保持聯繫及使閣下能適時接收會所資訊，敬請填妥此《會員資料更

新表格》，以傳真、電郵或郵寄方式，交回嶺南會所。 

 
郵寄：香港德輔道中廿五號安樂園大廈十二樓 

傳真：2522 4007    電郵：info@lingnanclub.com.hk 

 
稱謂: □ 教授   □ 博士   □ 先生   □ 小姐   □ 女士  □ 其他 _____________ 
 
英文姓名：________________________________________________________________ 
 
中文姓名：_______________________________________ 生日日期：_____月_____日 
 
聯絡電話：________________ WhatsApp : ________________ 傳真：_______________ 
 
通訊地址：________________________________________________________________ 
 

________________________________________________________________ 
 
電郵地址：________________________________________________________________ 
 

聲明： 

本人同意提供上述資料作嶺南會所會員資料更新之用，並同意在符合《個人資料（私

隱）條例》* 的情況下，嶺南會所可持有及使用本人的資料作會員通訊、活動邀請或

收集意見的用途。 

 
* 嶺南會所將按《個人資料（私隱）條例》的規定，處理及妥善儲存所提及的個人資料。為

保障會員的利益，本會只收集會員提供的個人資料作會員申請之用，並可能運用所提供的

個人資料（包括姓名、電話、傳真、電郵及郵寄地址），以便本會日後與會員聯繫、活動邀

請或收集意見的用途。你可以隨時要求本會停止使用你的個人資料作上述之用途。日後查

閱或更新個人資料，請隨時致電 2522 3339。  

 

 

會員簽署：____________________________________  日期：_______________________ 
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LINGNAN CLUB  

《Member Information Update Form》 
 

Dear member, to ensure we can reach you with relevant information and can serve you the 

best way possible, please complete this member information update form and return it to 

Lingnan Club by fax, email or mail. 

 

By Mail：12/F, On Lok Yuen Building, 25 Des Voeux Road, Central, Hong Kong 

By fax：2522 4007    By email：info@lingnanclub.com.hk 

 

Title:  □ Prof.   □ Dr.   □ Mr.   □ Miss   □ Ms.   □ Other _____________ 
 
English Name: ____________________________________________________ 
 
Chinese Name: ___________________________ Birthday: _____(Day) /_____(Month) 
 
Contact Number: _____________ WhatsApp: ____________ Fax: _____________ 
 
Mailing Address: ___________________________________________________ 
 
_______________________________________________________________ 
 
Email: __________________________________________________________ 

 

Declaration: 
 

I agree to provide the information given above for processing member information update 

by Lingnan Club, and entitled to the protection of the Personal Data (Privacy) Ordinance*. 

 

*  Lingnan Club undertake to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to 
ensure that personal data kept are accurate and securely kept. To safeguard interest of our data subject, 
Lingnan Club collect personal data from you for the purposes of this application and may use your 
personal data (name, telephone number, fax number, email and mailing addresses) for the purposes of 
providing you with information of Lingnan Club and activities invitation as well as for feedback collection 
purposes. Upon your request at any time, we will cease to use your personal data for the above purposes. 
You may contact us at 2522 3339 for enquiry or the updating of your personal data. 

 

 

Member’s Signature: ________________________  Date: __________________ 
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